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PROTOKÓŁ 

z XV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 31 października 2012 r. 

Posiedzenie XV Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

 Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych (nieobecny radny Berent Wojciech)           

w związku z czym Przewodniczący Rady Jan Piskor  stwierdził prawomocność obrad (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad. 

Radni  przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Prezesa Koła Łowieckiego „Odyniec” w Kwidzynie. 

3. Wystąpienie przedstawiciela Powiatowego Centrum Informacyjnego  w Kwidzynie. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie prawa 

własności nieruchomości położonych w obrębach Glina, Rusinowo   i Nebrowo Małe, 

gmina Sadlinki na rzecz Skarbu Państwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Sadlinki na okręgi wyborcze. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Sadlinki na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

15. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał Prezesa Koła łowieckiego „Odyniec” i poprosił 

o wypowiedzenie się na temat szkód wyrządzanych przez dziki. 
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J. Szcześniak – Prezes koła „Odyniec” – podziękował za zaproszenie oraz przedstawił           

w zarysie działalność koła „Odyniec”. W chwili obecnej koło liczy 49 członków oraz             

5 stażystów. Nadmienił, że są najbardziej ubogim kołem, ponieważ nie mają polowań 

dewizowych, w związku z czym nie mają korzyści finansowych. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – zadał pytanie dotyczące szkód, czy już są wypłacane        

a jeżeli nie, to od kiedy będą? 

J. Szcześniak – Prezes koła „Odyniec” –  opłaty za szkody już są  realizowane. Dodał 

również, że łowczych obowiązuje  ustawa - prawo łowieckie oraz ustawa o ochronie 

środowiska. Koło ma obowiązek oszacować i wypłacić za szkody. Zgłoszenie szkód można 

dokonać również telefonicznie. Na chwilę obecną koszt odszkodowań kształtuje się w kwocie 

ok. 10.000 zł. – jest to trzykrotny wzrost w stosunku do ubiegłego. Zwierzyna jest dla 

wszystkich. W momencie pozyskania przez myśliwych staje się własnością koła i można 

dokonać sprzedaży. Bardzo wzrosła populacja dzików. W ubiegłym roku poinformował, że w 

ubiegłym roku pozyskano 28 szt. dzika a w roku bieżącym już 24 szt. Jeżeli chodzi                  

o odszkodowania, nie odnotowano skarg, czyli wszystko idzie sprawnie. Koło zakupiło           

4 pastuchy oraz płaci za dzierżawę z korzystania z terenu – jest to duże obciążenie finansowe. 

Wracając do szkód to najwięcej to najwięcej powstało na polach kukurydzy. W wiklinie 

również są jelenie i dziki. Stosowane są pasy zaporowe zasilane karmną by zatrzymać 

zwierzynę. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – skomentował, że nie jest chyba tak źle, skoro myśliwi 

jeżdżą takimi dobrymi samochodami. 

J. Szcześniak – Prezes koła „Odyniec”- odpowiedział, że nie można wypominać jakimi 

samochodami jeżdżą myśliwi, ponieważ to są ludzie pracujący i mogą mieć samochód jaki 

chcą i na jaki ich stać. Poprosił Przewodniczącego o zrozumienie i dobre podejście do 

sytuacji. Dodał również, że rzetelnie opłacają składki, prowadzona jest pełna księgowość. 

M. Tumiłowicz – radny – zadał pytanie prezesowi – kiedy będą odstrzały lisów? 

J. Szcześniak – Prezes koła „Odyniec”- odpowiedział – mamy plan polowań, nie możemy 

przekroczyć planu, chyba, że dostaniemy zgodę na zwiększenie ilości polowań. Na lisa 

możemy polować tylko do końca lutego każdego roku, w planie jest również Nebrowo Małe. 

Największym problemem są wałęsające się psy i koty. Dzikiego psa myśliwi nie mają prawa 

odstrzelić. W ciągu roku w lesie znajdujemy średnio 12-13 psów przywiązanych do drzewa. 

I. Szczotka – radna – spytała, w jakim stopniu musi być zniszczona łąka aby móc wystąpić    

o odszkodowanie? 
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J. Szcześniak – Prezes koła „Odyniec”- odpowiedział – zasiewamy trawę zniszczoną, sami 

również doprowadzamy do kultury. Nie uchylamy się od żadnej szkody. 

O godz. 11
30 

 posiedzenie Rady Gminy opuściła Pani Magdalena Majsak. Od tego momentu 

Rada Gminy Sadlinki obradowała w składzie 13 osobowym. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za przybliżenie tematu i udzielenie 

informacji. Poprosił Panią Inezę Falak z Powiatowego Centrum Informacyjnego oraz Pana 

Sylwestra Żmudowskiego z Lokalnego Punktu Informacyjnego Funduszy Europejskich           

o zabranie głosu. 

Ad. 3. 

I.Falak – Powiatowe Centrum Informacyjne – poinformowała, że PCI powstało z dwóch 

funduszy i będzie działać do 2014 roku. Centrum nie zajmuje się dotacjami, natomiast 

pożyczkami tak – niskooprocentowanymi, finansowanymi ze środków unijnych. Wszelkie 

informacje oraz dane kontaktowe zawarte są w ulotkach. Pani Ineza dodała, że najlepiej jest 

prowadzić rozmowy indywidualnie, ponieważ każdy przypadek jest inny. 

M. Tumiłowicz – radny – zadał pytanie, czy na Program Rozwoju Obszarów Wiejskich 

(PROW) też udzielane są pożyczki? 

I.Falak – Powiatowe Centrum Informacyjne – tak, ale proszę indywidualnie. Jeśli chodzi       

o odsetki to jest stała, niezmienna. 

S. Żmudowski – Lokalny Punkt Informacyjny Funduszy Europejskich – poprzez powyższy 

punkt organizowane są warsztaty, mobilne punkty (również w gminie Sadlinki). Punkt 

zajmuje się pozyskiwaniem funduszy europejskich. Nadmienić należy, że świetnie się układa 

współpraca z Panią Wójt Elżbietą Krajewską. Po wyczerpaniu tematu zaprosił na Światowy 

Tydzień Przedsiębiorczości, który organizowany będzie w Żaku w Kwidzynie oraz zwrócił 

się z prośbą o zaktywizowanie szkół. Wspomniał również o realizowanym w m-cu 

październiku br. projekcie „Mama może wszystko”. 

Ad. 4.  

Przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o interpelacje i zapytania radnych. 

M. Tumiłowicz – radny – zadał pytanie P. Wójt od kiedy można składać wnioski na NW? 

W. Wierciński – radny – spytał, czy coś wiadomo odnośnie przejazdu przez tory kolejowe     

w Sadlinkach, które miały być zalane asfaltem? 

Ad. 5.  
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił P. Wójt o przedstawienie spraw realizowanych 

między sesjami. 

E. Krajewska – Wójt  - przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 6.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/110/2012 w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego (projekt uchwały szczegółowo omówiono na 

wspólnym posiedzeniu komisji, gdzie ustalono, iż optymalną kwotą będzie 62 zł za 1 kwintal 

-  to wzrost o 3,30% do roku poprzedniego). 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  1 osoba była 

przeciwna w związku z czym uchwała została przyjęta większością głosów. 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/111/2012 w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości (głosowano za stawkami ustalonymi na 

wspólnym posiedzeniu komisji). 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/112/2012 w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/113/2012 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

O godz. 13
00 

 posiedzenie Rady Gminy opuściła Pani Beata Lewicka. Od tego momentu Rada 

Gminy Sadlinki obradowała w składzie 12 osobowym. 

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/114/2012 w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne przekazanie prawa własności nieruchomości położonych w obrębach 

Glina, Rusinowo i Nebrowo Małe, gmina Sadlinki na rzecz Skarbu Państwa. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/115/2012 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/116/2012 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/117/2012 w sprawie podziału 

gminy Sadlinki na okręgi wyborcze. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XV/118/2012 w sprawie podziału 

Gminy  Sadlinki na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 15. 

Za przyjęciem protokołu z XIV Sesji głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, 

w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 16. 

E. Krajewska – Wójt  - odpowiedziała Panu Mirosławowi Tumiłowicz, że do NW zostało 

wyznaczonych więcej wsi, ale niestety tylko Karpiny przeszły. Niestety trzeba było osiągnąć 

wskaźniki. Jeśli nie zmieni się wyliczenie, to nic się nie zmieni. Brane są również pod uwagę 

drogi dojazdowe. 

I. Szczotka – radna – jeśli nie będzie pod uwagę brana cała wieś, to ja jestem przeciwna. 
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E. Krajewska – Wójt  - w odpowiedzi Panu Wojciechowi Wiercińskiemu – wniosek              

o zalanie torów poszedł ale  na dzień dzisiejszy nie mam wiedzy czy będzie to możliwe. 

Ad. 17. 

E. Krajewska – Wójt  - zaproponowała aby na następną sesję zaprosić przedstawiciela 

Zarządu Dróg Powiatowych. 

Ad. 18.  

Przewodniczący Rady o godz. 13
25 

zamknął obrady XV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

B. Formela 

 

 


